

Protokoll styrgruppsmöte Club 50

Tid: 2021-03-01 kl. 13.00 -15.00

Plats: Restaurangen på Klubben

Deltagare: Peter Foxdal, Irene Malmberg, Bertil Jonasson, PO Lindberg, Thomas Berg, Lars Åke Asplund.

1) **Mötets öppnande samt godkännande av dagordning**

Dagordningen godkänd.

2) **Tävlingar**

a) **Dala senior open**

Ska representera klubben, inget ekonomiskt stöd från klubben enligt styrelsen. Varje kommitté får bekosta resp. tävling. Peter tar omtag med styrelsen avseende detta.

Kommer att komma ett styrdokument för junior- och seniorverksamheten.

Förslag: Prispengarna bör delas i laget.

b) **Dalagolfen**

Ska inte utgå reseersättning för de som deltar.

c) **Seriespelet har börjat läggas in i GIT.**

3) **Spelavgift till klubben för seriespel. Info om läget**

Det ska inte tas ut extra spelavgift av de som deltar i seriespelet för att få tillgång till banan två gånger i veckan. I stället ska grupper utses som sköter olika delar av banskötseln.

Ev. timpris för vårt arbete på banan diskuteras. Beslut att inte prissätta timmarna.

Det räcker att i stället registrera alt. uppskatta antalet nedlagda timmar.

4) **Service till klubben, rangearbete/bollplockning, torvning, målning av studio, stensättning range, banarbete.**

Förslag på vad servicen, arbetet ska innehålla tas fram av Peter Foxdal. Diskuteras med banchef och klubbchef.

Förslag: Olika grupper formeras med olika ansvarsområden, t.ex. bunkergrupper, fairwaygrupper, grupper för vatten hinder, brogrupper, målningsarbeten, ...?

Grupperna kan sättas samman genom att inbjudan i samband med att seriespelet genomförs. Arbetet kan göras under ett begränsat tidsfönster.

Peter presenterar ett förslag avseende detta vid nästa styrgruppsmöte.

5) **Namnändring till Club 50**

Seniorverksamheten, tidigare Club 55, namnändras till Club 50.

6) **Övriga frågor**

Vi ska försöka få en sittning med den nya restauratören för att t.ex. se över utbudet och ev. erbjudanden till Club 50 samt lokaler för vår- resp. höstmöten. Uppdraget går

till Lars Åke och Bertil.

Info från Peter: Namnsättning på G av våra två niohålsslingor.

Förslag om förhöjd avgift för seriespelet bl.a. för att antalet sponsorer minskar.

Beslut skjuts till ett stormöte (vår- eller höstmöte)

Irene kollar möjligheterna att lägga in eclectic i GIT.

Sondera intresset att köra rangetraktorn och fylla på rangebollar. Det behövs åtminstone ett par reserver.

7) Nästa möte

Måndag 29/3 kl. 13.00 i Aspeboda.

Vid pennen

Lars Åke Asplund

Justeras

Peter Foxdal